



## 5X Campaign Terms and Conditions

## حملة 5x الأحكام والشروط

- Customers must undertake a Remittance to be eligible to enter the draw.
- Customers who transacts between 26<sup>th</sup> March 2023 – 31<sup>st</sup> December 2023 are eligible to win the prizes.
- Participants of each draw includes only Remittance transactions conducted within the two weeks prior to the draw date.
- Prizes: 5 times of Remittance; Maximum Pay-out to be 1,000 BHD.
- BFC staff and their family members (spouse and children) are not eligible to participate in the campaign
- Prizes are non-transferable and can be claimed up to six months after each draw.
- Unclaimed prizes will be transferred to MOIC after six months of each draw.
- BFC terms and conditions apply

- يجب على العملاء إجراء معاملة تحويل مالي حتى يكونوا مؤهلين لدخول السحب.
- العملاء الذين يقومون بالمعاملات في الفترة ما بين ٢٦ مارس ٢٠٢٣ لغاية ٣١ ديسمبر ٢٠٢٣ يكونون مؤهلين للفوز بالجوائز.
- فقط معاملات التحويلات المالية التي أنجزت خلال فترة اسبوعين ما قبل تاريخ السحب تؤهل العملاء للدخول في السحب
- الجوائز: ٥ أضعاف قيمة معاملة التحويل: الحد الأقصى للجائزة هو ١٠٠٠ دينار بحريني
- إن موظفي BFC وأفراد عائلاتهم (الزوج والزوجة والابناء) غير مؤهلين للمشاركة في الحملة.
- الجوائز غير قابلة للتحويل ويمكن المطالبة بالجائزة في خلال ٦ أشهر بعد تاريخ كل سحب.
- إذا لم يقم العميل بالمطالبة بالجائزة بعد ٦ أشهر من تاريخ السحب، سيتم تحويل الجائزة إلى وزارة الصناعة والتجارة.
- تطبق شروط وأحكام BFC